
Interpellation från Miljöpartiet de gröna      2021-02-22
till kommunstyrelsens ordförande Hanna Bocander

Naturreservat Rinkebyskogen 

Stockholms gröna kilar består av tio stora sammanhängande grönområden som sträcker 
sig från landsbygd in mot Stockholms innerstad. Förutom att de är mycket viktiga för den 
biologiska mångfalden är de också värdefulla för människors hälsa och rekreation. Det har
inte minst den pågående pandemin visat.

Rinkebyskogen och Altorpsskogen är Rösjökilens sydligaste del, Sigtuna dess nordligaste.
Rösjökilen hänger även ihop med Nationalstadsparken via våra öar i Värtan. 
Rinkebyskogen har mycket högt värde i flera avseenden enligt rapporten 
”Upplevelsevärden” från Regionplane- och trafikkontoret 2004. Skyddsbehovet i form av 
naturreservat är stort.

I Danderyds nu rådande översiktsplan från 2006 står angående Rinkebyskogen ”Förslag 
till skötselplan finns framtaget”. År 2014 beslutade Kommunfullmäktige att Rinkebyskogen 
skulle bli naturreservat. Tekniska kontoret har sedan länge färdigställt det underlag till 
länsstyrelsen som krävs från kommunen för reservatsbildningen. Men av någon anledning 
har kommunledningskontoret inte fullföljt reservatsbildningen genom att kungöra ärendet 
så att det vinner laga kraft.

Miljöpartiet frågar därför
 Varför har kommunledningskontoret inte fullföljt kommunfullmäktiges beslut om 

reservatsbildning av Rinkebyskogen?
 Vilken tidplan har kommunledningskontoret för att fullfölja reservatsbildningen?

 Har kommunledningen andra planer för Rinkebyskogen än att göra den till 
naturreservat ?
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